
 

 

KALEVI JAHTKLUBI JUHATUSE KOOSOLEK 

 

Kuupäev: 03.08.2022 

Kellaaeg: 15:30 – 17:30 

Koht: Kalevi Jahtklubi 

Osalesid: Olev Roosma, Tõnu Tõniste, Tammo Otsasoo, Tanel Tamm, Rene Allik, Piret Salmistu, 

Ain Roosma 

Puudus: Rene Treifeldt, Raido Notton 

 

Koosoleku juhataja: Tõnu Tõniste 

Protokollija: Piret Ausman 

 
PÄEVAKORD: 

1. Muhu Väina tulevik  
2. Uued liikmed ja välja astuvad liikmed  
3. Ülevaade sadamahoone ehituse plaanidest (Tanel)  
4. Juhatuse tegevuskava 
5. KJK eelarve 1pa lühiülevaade (Ain)  
6. Muud teemad 

 
___________________________________________________________________________ 
 

1. Muhu Väina tulevik  
Sadamad, kust Muhu Väin läbi käib ning kes regatti korraldavad, ei pea olema seotud. 
Kaaskorraldatav sadam/klubi võiks enne koostööleppe sõlmimist välja tuua punktid ja 
võimalused kuidas MV korraldamisse panustada ning mis oleks nende eelis teiste 
sadamate ees. Kaaskorraldajaga tuleks paika panna proportsionaalsus ning selle põhjal 
kujuneb tulude ja kulude jaotus.  
Tegevusplaan: 
- Augustikuus ootab ees kohtumine Pärnu JK esindajatega, et rääkida 2022.aasta Muhu 

Väinast ning tulevikuvisioonist.  
- EJL Avamerekomisjonile teha ettepanek 2023 marsruudi osas.  
- Järgmisel nädalal kohtub Ain Saarte Liinide esindajaga. 
 
JUHATUSE OTSUS: Kalevi Jahtklubi peaks olema juhtivkorraldaja ning aastate lõikes 
vahetuvad kaaskorraldajad (eelistatult sihtsadamad). Luua alusdokument kaaskorraldaja 
panuse ning toetuse(sponsorluse) proportsiooni määramiseks, mida saab aluseks võtta 
kasumi/kahjumi jaotamisel regati lõppedes. 



 

 

 
2. Uued liikmed 29 (7 tavaliiget, 12 KJK noorliiget, 12 ROPK noorliiget) ning välja 

astujad 13 (1 KJK noorliiget ja 12 ROPK noorliiget) 
 

Uued liikmed: Jan Skolimowski, Damir Utorov, Jaagup Rooso, Ahto Tomingas, Silver 
Vohu, Oliver Taveter, Rasmus Taveter, Mattias Must, Rasmus Andresson, Mikael 
Omri, Iko Kari, Adele-Myy Karis, Silver Kristal, Kaisa Katarina Nahkur, Mikk Bakler, 
Gustav Herbert Jürgenson, Hindrik Voltri, Saara Adrikorn, Loore Mae Kaasik, Kask 
Kristjan, Kaspeit Kristjan, Nora Elise Koldre, Kaius Liimal, Lovise Liimal, Katariina 
Matsulevits, Magda Matsulevits, Karl August Nurmetalo, Sienna Olek, Aksel Tamm. 

 
Täpsustada residentsust: Nikolai Pavlovskiy ja Roman Butsenko 

 
Välja arvatavad liikmed: Laaniste Andreas, Hanna Viktoria Vaino, Liis Annus, Enrico 
Eha, Lovisa Al. Pukk, Kaspar Raus, Risten Reintam, Georg Erik Ristal, Rico Marcel 
Siilbek, Loreta Sults, Kirke Klaas, Raul Sootla, Karl-Erich Leppiman (KJK noorliige). 

 
3. Tanel Tamm tegi ülevaate sadamahoone ehituse plaanidest ning projekti mahutude 

vähendamise võimalustest. 
 

4. KJK Juhatuse tegevuskava   
- Ehituse teema 
- Klubi arengukava (Kalev Vapperi poolt juba koostatud) kokku panna. Kutsuda 

kokku kärajad, et kuulata liikmete arvamusi ja ettepanekuid.  
Järgmiseks juhatuse koosolekuks vaadata üle olemasolev arengukava ning 
järgmisel koosolekul kuulutame välja kärajate kokkusaamise sügisel 

- Olemasoleva klubimaja soojustamise võimalused. Muinsuskaitseameti kontakt on 
tagasi puhkuselt augusti teiseks nädalaks ning järgmiseks juhatuse koosolekuks 
vaatame üle ning teeme ettepanekuid.  

- Järgmisel juhatuse koosolekul arutame komisjonide koosseise. Rene Allik soovib 
liituda arenduskomisjoniga. KJK liige Rait Riim avaldas soovi liituda ka erinevate 
komisjonidega. 

- Planeerida Aastalõpupidu 2022 oktoobrilõppu ja/ või novembri algusesse. 
 

5. Ain Roosma tutvustas KJK Eelarve 2022 1 poolaastat. Kõigile juhatuse liikmetele 
saadetud materjalid enne koosolekut laiali. 

 
6. Muud teemad: 

- Medalistele ja võitjate tunnustamine maailma- ja euroopameistrid – hooaja 
lõpupeol  



 

 

- Miks ei võiks teha „Klubi ühtuse-säilivuse-järelkasvu“ karikaks? 
Võidusõit jõe peal – erinevas vanuses purjetajad ühes meeskonnas 

 
 

 
Koosolek kuulutati lõppenuks kell 17:30 
 
Koosoleku juhataja:   Tõnu Tõniste 
Protokollija:    Piret Ausman 

 


